

國立中央大學太空及遙測研究中心
遙測科技碩士學位學程學分抵免辦法

**Credit Transfer Regulations for Master of Science Program in Remote Sensing
Science and Technology
Center for Space and Remote Sensing Research, National Central University**

97. 4. 15 課程委員會會議通過
Passed in the Curricula Committee on Apr 15, 2008
97. 6. 27 中心會議通過
Passed in Center's Meeting on Jun 27, 2008
97. 10. 15 教務會議核備
Reported to the Academic Affairs Meeting on Oct 15, 2008
98. 1. 6 中心會議追認通過
Passed in Center's Meeting on Jan 6, 2009

第一條 本辦法依據「國立中央大學學分抵免辦法」訂定。

Article 1 The regulation is made according to the regulations of credit transfer by National Central University.

第二條 抵免學分應於入學或轉所之第一個學期選課時一併辦理完畢，限申請一次。

Article 2 Students should complete the application for credit transfer upon registration or the course selection period of the first semester if transferring from another school, and they can only apply once.

第三條 下列學生得申請抵免：

- 一、曾在大專院校就讀後再就讀本校之研究生。
- 二、先修讀學分後考取修讀學位者。

Article 3 The following students can apply for credit transfer:

- (1) Students from other universities.
- (2) Students who have taken pre-courses.

第四條 凡於大學部修習本學程課程成績達 70 分以上，但未計入大學部畢業學分數者，該課程得申請學分抵免。若為國內他校或本校其他系(所)研究生課程，則需經過本學程以考試或審查方式認定之。抵免學分上限碩士班為本學程畢業學分數的二分之一。

Article 4 Students who have taken bachelor course with a grade equal to or higher than 70 can apply for credit transfer of the course if the course credits have not been used toward the undergraduate degree. However, if the course is offered by other departments of our

university or other colleges, it shall be reviewed by examination in order to be recognized.

The limitation of credit transfer is 50% of the total graduate credits of the Master Program.

第五條 專題研究、書報討論、專題演講，不得申請學分抵免。

Article 5 Special Topics, Seminar and Colloquium, can not apply for credit transfer.

第六條 抵免課程其成績不列入學期及畢業平均分數。

Article 6 The course grade will not be averaged with others in that semester or graduate average.

第七條 本辦法經中心會議通過並報教務會議核備後實施。

Article 7 This regulation will take effect after being approved by the Center's meeting and then passed by the Academic Affairs Meeting.